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 zمصاحبه و خبر

بهترین پاسور نفت 
مسجدسلیمان 

شناخته شدی که 
۴ پاس گل دادی و 

البته ۲ گل هم زدی.
وقتی تغییرات زیاد 

باشد نمی توانی خودت 
را خوب وفق بدهی. 

با این شرایط، عملکرد 
مناسبی بود و بد 

نبودم. خدا را شکر که 
بهترین پاسور شدم 

اما آمارم می توانست 
بهتر از این باشد. مثلاً 
۶ گل و ۶ پاس گل. اگر 

تغییرات پیش نمی آمد 
شاید می توانستم این 

آمار را داشته باشم 
اما باز هم همه چیز 

برمی گردد به مشکلات 
مالی و قول هایی که 

عملی نشد.
پس از عملکرد 

خودت راضی 
هستی.

آنچنان نه. می توانستم 
بهتر از این باشم اما 

نشد.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 ساکت الهامی: 
همه  چیز را مدیون 

کرمان هستم
پس از معرفی سرمربی جدید 
باشگاه مس رفسنجان، ساکت 
لهامی در جمع پیشکسوتان  ا
این باشگاه حاضر و به صحبت 
در مورد تجربه تازه مربیگری 
ل  تبا فو »تیم  پرداخت:  خود 
مس رفسنجان هویت این شهر 
است و من برای مردمان خوب 
رفسنجان احترام خاصی قائل 
هستم. در لیگ بیست و سوم 
کار سخت و روزهای سختی را 
پیش رو داریم و امیدوارم بتوانم 
برای تیم مس رفسنجان نتایج 
خوبی را رقم بزنیم تا در مقابل 
مردمان خوب و هواداران تیم 
فوتبال مس رفسنجان سربلند 
باشیم.« او زندگی فوتبالی اش 
را به نوعی مدیون مردم استان 
ند: »با توجه به  کرمان می دا
سابقه ای که در فوتبال ایران دارم 
و در شهرهای مختلف و تیم های 
متعددی فعالیت داشتم هرگز در 
صحبت هایم به مردمان شهرهای 
ایران و علی الخصوص مردمان 
نجیب و شریف رفسنجان توهین 
نکرده ام و تمام زندگی خود را 
لیتم در  مدیون سال های فعا

استان کرمان هستم.«
 

توافق ابتدایی 
 صنعت نفت 

با ۴ بازیکن
تیم فوتبال صنعت نفت آبادان 
پس از توافق با عبدالله ویسی در 
حال مذاکره با بازیکنان مدنظر 
سرمربی خود است. زردپوشان 
آبادانی در شروع فعالیت نقل 
و انتقالاتی خود، توافقاتی با 4 
بازیکن مدنظر ویسی داشته اند و 
اگر اتفاق خاصی نیفتد در روزهای 
آینده از آنها رونمایی خواهد کرد. 
مهدی داغر، رضا بهمنی و مهدی 
معامله گری )هر سه بازیکن از 
خلیج فارس ماهشهر( و یوسف 
کی شمس )بازیکن سابق فولاد 
نوین(، 4 بازیکنی هستند که با 
صنعت نفت به توافق رسیده اند. 
و  ن  مدیرا دغدغه  ین  بزرگتر
کادرفنی صنعت نفت، تمدید 
قرارداد با طالب ریکانی است که 
در روزهای گذشته صحبت های 
اولیه با این بازیکن انجام شده 
است و طی روزهای آتی وضعیت 
این بازیکن مشخص خواهد شد.

 

جدایی ۴ بازیکن 
دیگر از نساجی

کریم اسلامی، رضا جعفری، 
محمدمهدی نظری و شاهین 
فصل  یکن  ز با  4 نی،  هرخا طا
گذشته نساجی بودند که در فصل 
آینده در این تیم حضور نخواهند 
داشت و از نساجی جدا شدند. 
قرارداد این 4 بازیکن با باشگاه 
نساجی به پایان رسیده بود. 
نساجی در روزهای گذشته حضور 
پررنگی در نقل و انتقالات داشته 
و وحید محمدزاده، امیرمحمد 
هوشمند، محمود قائدرحمتی و 
رشید مظاهری، بازیکنان جدیدی 
بودند که با نظر رحمتی به این تیم 
اضافه شدند. از بازیکنان فصل 
گذشته هم که قراردادشان به 
اتمام رسیده بود فرزاد زامهران 
و صابر حردانی تمدید کرده اند. 
علیرضا حقیقی، حامد شیری، 
علی شجاعی، محمد شریفی و 
اکبر صادقی پیش تر از نساجی 

جدا شده  بودند.

نفت مسجدسلیمان شروع خوبی در 
فصل بیست و دوم داشت و توانست با 
هدایت رضا مهاجری، نتایج درخشانی 
کسب کند. آنقدر خوب که تعریف و 
تمجید همه تیم ها را به دنبال داشت 
اما در حالی که همه فکر می کردند 
زردپوشان زاگرس می توانند حداقل در 
نیمه اول جدول جای بگیرند و رتبه ای 
تک رقمی داشته باشند، ناگهان دچار 
بحران عجیبی شدند و شرایط سختی 
را تجربه کردند. به صورتی که ۲، ۳ بار با 
تغییر کادرفنی مواجه شدند و در نهایت 
سقوط کردند. حسین شنانی، وینگر 
جوان نفت مسجدسلیمان در مورد 
شرایطی که فصل گذشته گذراندند، 

صحبت می کند.

چه چیزی باعث شد نفت 
مسجدسلیمان که شروع خوبی 
با رضا مهاجری داشت، به چنین 

سرنوشت تلخی دچار شود؟
ما شروع فصل خیلی خوبی داشتیم و 
با مهاجری نتایج خیلی خوبی گرفتیم. 

در ۶، ۷ هفته اول نتایج و آمارها آنقدر 
خوب بود که جزو بهترین تیم های 
ایران بودیم. فکر می کنم حتی چهارم 
هم شدیم اما ناگهان همه چیز به هم 
ریخت. مقصر اصلی این مشکلات هم 
بحث مالی بود و وعده و وعیدهایی که 
عملی نشد. وقتی تیم مشکل مالی 
داشته باشد نمی تواند تمرکز کند و نتایج 
هم ضعیف می شود. مهاجری خیلی 
به تیم کمک کرد اما بعدش باشگاه 

نتوانست مشکلات را حل کند.
قبل از بازی رفت مقابل نساجی، 
ظاهراً شایعه شده بود ۳ بازیکن 

نفت مسجدسلیمان بازداشت 
شدند.

چنین چیزی نبود و همان طور که گفتم 
وقتی بازیکن از لحاظ مالی درگیر باشد، 
تمرکز ندارد. به ما هر روز، برای پرداخت 
مطالبات مان، امروز و فردا می گفتند. 
بود. من شخصاً  بد  یط خیلی  شرا
می دیدم بازیکنان در مسجدسلیمان 
حتی پول توجیبی برای هزینه های 
روزمره هم نداشتند. این مسائل فشار 
می آورد. بازیکنی که مشکل مالی 
داشته باشد و تحت فشار باشد، تمرکز 
ندارد و برای بازی ها هم با انگیزه ظاهر 
نمی شود. احتمالاً به خودش می گوید 
بروم داخل زمین بازی کنم و برگردم. 
حالا چه نتیجه ای رقم می خورد، متوجه 

نیست.
فصل گذشته حدود ۳ تیم برای 
نفت مسجدسلیمان به میدان 
رفتند که عجیب است و البته 

بدون شک به تیم ضربه می زند.
بله، ما کلاً تغییر زیاد داشتیم، هم 
در کادرفنی و هم در بازیکنان. همین 
تغییرات صد درصد ضربه می زند. وقتی 
تغییر کادرفنی زیاد باشد بالاخره تغییر 
در بازیکنان هم زیاد می شود و پیش 
می آید اما باز هم می گویم اصل قضیه 
همان مشکل مالی بود. بازیکن وقتی 
نتواند پروتئین بخرد چطور می تواند 
بدنش را بسازد و بازی کند؟ فکر می کنم 
هنوز هم پول کامل بازیکنان را ندادند و 
فقط ۵۰، ۶۰ درصد پرداخت شده. علاوه 
بر اینکه پول دیر می رسید، پرداختی ها 
هم خوب نبود. مثلاً اینکه ۳ درصد یا 
۵ درصد می دادند. با این مبلغ کاری از 
پیش نمی رود. در کل، مشکلات مالی 
باعث شد تیم سقوط کند. تیم ما خیلی 
خوب بود و حتی میثاقی در برنامه اش 
اشاره کرد تیم خیلی خوبی داریم اما 
نگذاشتند آن روند خوب را ادامه دهیم.

یک بحثی هم پیش آمد که روی 
بازوبند کاپیتانی دعوا شد. شاید 

این بحث ها هم نباید پیش 
می آمد.

مشکلات مالی باعث شد. چرا ۶ هفته 

اول این طور نشد و چهارم جدول شدیم 
اما بعدش نتایج بد شد؟ چون وعده 
و وعیدها بازیکنان را اذیت کرد. کار 
به جایی رسید که اعتصاب کردیم و 
پول گرفتیم. در حالی که نباید چنین 
چیزی پیش می آمد. اینها به تیم ضربه 
می زند. امیدوارم مدیریت خوب انجام 
ً مردم  شود و تیم بیاید بالا. واقعا
ل  تبا فو جز  چیزی  ن  مسجدسلیما
ندارند. همه باید کمک کنند تیم برگردد 

به لیگ برتر و اتفاقات خوب بیفتد.
در کل به نظر می رسد تغییرات 
زیاد کادرفنی، به ضرر تیم شد.

باشگاه تصمیم گرفت اشکش بیاید. 
با ایشان هم خوب نتیجه نگرفتیم. به 
هر حال تغییر تاکتیک و تفکرات زیاد 
بود. در این فصل شاگرد ۳ سرمربی 
یعنی آقایان مهاجری، اشکش و عنایتی 
بودم که از آنها خیلی یاد گرفتم و تشکر 
می کنم اما اگر مهاجری می ماند، سقوط 
نمی کردیم. مدیران و مسئولان نظراتی 
داشتند که تغییر ایجاد کردند اما من 
فکر می کنم مهاجری می توانست تیم 

را نجات دهد.
در پست دروازه بان هم خیلی 

تغییر داشتید و ۵ دروازه بان برای 
نفت مسجدسلیمان سنگربانی 

کردند.
تغییرات و دیدگاه ها زیاد بود و هر 

سرمربی نظر خودش را دارد که طبیعی 
است.

با این حال، پیمان رنجبری 
توانست خیلی خوب کار کند و با ۴ 
گل و ۲ پاس گل، مؤثرترین بازیکن 

نفت مسجدسلیمان شود.
رنجبری به نظرم یکی از مهاجمان خوب 
ایران است که خیلی خوب بازی می کند. 
هر پارامتری که یک مهاجم باید داشته 
باشد، رنجبری دارد که فکر می کنم 

فصل آینده جای خوب می رود.
بدترین آمار به خط دفاع تیم تان 

برمی گردد که در ۳۰ بازی، ۵۹ گل 
خوردید.

خط دفاع ضعیف نبود. ما به لحاظ 
تیمی خوب دفاع نکردیم که این مسأله 
ربطی به خط دفاع نداشت. اتفاقاً ما 
مدافعان خوبی داشتیم اما دفاع تیمی 

خوب نبود.
آریا برزگر هم یکی از بازیکنان 

خوب تیم تان بود که به تیم جوانان 
ایران هم دعوت شد.

ما بازیکنان جوان خوبی داشتیم. آریا 
برزگر، حسین گودرزی و محمد احمدی 
الان در تیم امید ایران حضور دارند و 
فوتبالیست های خیلی خوبی هستند 
که به لحاظ فنی هم در بین بهترین ها 
قرار دارند. با این شرایط مطمئنم آنها 

جای خوبی می روند.

 zگزارش

در حالــی کــه تیــم هــوادار تمریناتــش 
را زود آغــاز کــرد و بقیــه هــم در 
همیــن هفتــه شــروع خواهنــد کــرد 
امــا تیم هــای پیــکان، ذوب آهــن، 
ملــوان، فــولاد و اســتقلال خوزســتان 

بلاتکلیــف هســتند.
از جمــع ۵ تیمــی کــه هنــوز ســرمربی 
ند، مدیــران  خــود را نشــناخته ا
هــن و اســتقلال  پیــکان، ذوب آ
خوزســتان رایزنی هــا بــرای انتخــاب 
ســرمربی را شــروع کرده اند و به نظر 
می رســد بــه زودی در ایــن رابطــه بــه 
جمع بنــدی برســند. ملــوان انزلــی 
امــا همچنــان در گیــر و دار مســائل 

مدیریتــی اســت و مشــخص نیســت 
چــه آینــده ای در انتظــار آن خواهــد 
بــود. بعــد از اعــلام جدایــی مازیــار 
زارع، ســرمربی ملــوان در فصــل 
ــرات ایجــاد شــده در  گذشــته و تغیی
فضــای مدیریتــی، دنیامالــی نماینده 
مــردم انزلــی در مجلــس تلاش هــای 
زیــادی انجــام داده تــا بتوانــد بــا 
اضافــه کــردن یــک اسپانســر جدیــد 
بــه مجموعــه ملــوان، فعالیت هــای 
ایــن تیــم ریشــه دار و محبــوب را از 

ســر بگیــرد. 
در ایــن خصــوص شــنیده می شــود 
حتــی مذاکراتــی بــا برخــی مربیان هم 

صــورت گرفــت اما هنــوز به نتیجه ای 
نرســیده اســت. اینکــه چــه زمانــی 
تیــم مدیریتــی جدیــد باشــگاه ملــوان 
شــکل می گیــرد و چــه کســی هدایــت 
انزلی چی هــا را برعهــده می گیــرد 

مشــخص نیســت.
مدیران باشــگاه پیکان برای بررســی 
گزینه هــای جانشــینی ســید مجتبــی 
حســینی کــه راهــی آلومینیــوم شــده، 
دســت روی کادر فنــی اراکی هــا 
گذاشــته اند و قصــد دارنــد هدایــت 
خودروســازان را بــه مربــی فصــل 

گذشــته ایرالکــو بســپارند. 
بــه  تجر کــه  ضلــی  فا حیــد  و

ســرمربیگری در نســاجی مازنــدران 
را دارد و عــلاوه بــر آن در کادر فنــی 
کتــور تبریــز،  یــی مثــل ترا تیم ها
آلومینیــوم اراک، نســاجی، پدیــده 
مشــهد و... فعالیــت کــرده و ســال 
گذشــته نیــز در کنــار ســید مهــدی 
رحمتــی حضــور داشــت، حــالا تبدیل 
بــه یکــی از گزینه هــای جــدی هدایت 

تیــم پیــکان شــده اســت. 
ایــن مربــی کــه بــا وجــود پیشــنهاد 
نســاجی مازنــدران تصمیــم گرفــت 
راهــی ایــن تیــم نشــود، در جلســه ای 
بــا مدیرعامــل و اعضــای هیــأت 
مدیــره باشــگاه پیــکان حضــور یافتــه 

و برنامه هــای خــود را ارائــه کــرده کــه 
اگــر اتفــاق خاصــی نیفتــد، احتمــالاً 
به عنــوان ســرمربی جدیــد ایــن تیــم 

معرفــی شــود.
امــا در حالــی کــه اســامی مختلفــی 
بــرای هدایــت ذوب آهــن مطــرح 
شــده، امــا در نهایــت مهــدی تارتــار 
و قاســم حدادی فــر بــه عنــوان 
نامزدهــای نهایــی برگزیــده شــدند و 
پیغــام دعــوت بــه جلســه بــا مدیــر 

کارخانــه را گرفتنــد. 
مدیــر کارخانــه ذوب آهــن، مهــدی 
کوهــی اســت کــه مــردی آشــنا بــه 
فوتبــال نشــان داده و در ایــن مــدت 

اعــلام کــرده کــه قصــد دارد شــخصاً 
موضــوع انتخــاب ســرمربی تیــم 

فوتبــال را پیــش ببــرد. 
اخیــراً و بــا اظهارنظــر عجیــب علیرضا 
احســانی، مدیرعامــل ذوب آهــن، 
کوهــی رســماً احســانی را از مــدار 
انتخــاب ســرمربی خــارج و جلســه 
عصــر سه شــنبه را نیــز خــود برگــزار 

کــرد.
کوهــی بــا اطــلاع کافــی از شــرایط 
مــه دو گزینــه  رنا هــن، کا ذوب آ
ســرمربیگری را بررســی کرده و قصد 
دارد در روزهــای آینــده نــام موردنظــر 
را بــه مدیــران باشــگاه ابــلاغ کنــد.

رایزنی برای انتخاب سرمربی همچنان ادامه دارد

بلاتکلیفی چند تیم لیگ برتری

پاکو خمس

سد ۵۰۰ هزار یورویی برای جدایی

روزنامه »آس« درباره آخرین وضعیت نیمکت تیم فوتبال دپورتیوو لاکرونیا 
نوشت: »اولین مأموریت فرناندو سوریانو مدیر ورزشی جدید این باشگاه پس 
از اخراج روبن دلاباررا انتخاب سرمربی است. پاکو خمس یکی از گزینه های 
خوب سوریانو برای این انتخاب است. مشکل اینجاست که او قراردادش 
را با باشگاه ایرانی تراکتور تا ۲۰۲6 تمدید کرده است. قراردادی که فسخ 
آن ۵۰۰ هزار یورو هزینه می برد و پس از تاریخ ۳۰ ژوئن افزایش هم دارد.«

سیروس پورموسوی:

خودشان من را نخواستند

سیروس پورموسوی، سرمربی استقلال خوزستان درباره وضعیتش می گوید: 
»آنها مرا نخواستند. در جلسه مدیرعامل بدون اینکه اجازه بدهد من حرفی 
بزنم مدعی شد سرمربی تا پایان نیم فصل باید 18 امتیاز بگیرد. در غیر این 
صورت بدون ادعای غرامت اخراج خواهد شد. بنده هیچ مشکلی با شروط 
ندارم ضمناً گفتند قرارداد یکساله تنظیم خواهد شد و فقط ۲۴ ساعت زمان 
دارم. بنده هم وقتی این حرف های مدیر عامل را شنیدم جلسه را ترک کردم.«

میگوئل تکسیرا

جدایی از سپاهان

تکســیرا کــه از زمــان حضــور امیــر  قلعه نویــی در ســپاهان به همــراه وی در 
اصفهــان حضــور دارد و بــا مربیان پس از وی محــرم نویدکیا و ژوزه مورایس 
کارش را ادامــه داده، بــه نحو غافلگیرکننده ای در پایان بازی با مس کرمان 
از هــواداران خداحافظــی کــرد. او حالا با اعلام رســمی باشــگاه ســپاهان به 
درخواســت خــود و بــه دلیل مســائل خانوادگی از ســپاهان جدا شــد. البته 

زمزمه هایــی مبنــی بر حضــورش در تیم ملی فوتبال شــنیده می شــود.

 zسؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

شنانی: مهاجری 
می ماند، سقوط 
نمی کردیم

 مشکلات مالی باعث شد 
نفت مسجدسلیمان در لیگ برتر نماند
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